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Dato: 27. februar, kl 20.00 
Sted: Carlsmindevej 26, 2840 Holte  
1. Valg af dirigent og referent 

• Christian Hammershøy blev valgt som dirigent. 

• Rasmus Adolph blev valgt som referent via teams 

2. Deltagere 
Til stede fra bestyrelsen: 

• Robert Dogonowski (formand) 

• Lone Remsted 

• Jette Smith 

• Claus Bjerg (kasser) 

• Christian Hammershøy 

• Merete Kongsbak (klubliv) 

• Rikke Søgaard (nyvalgt ved dette møde) 

Deltog via Teams: 
• Rasmus Adolph 

Afbud fra: 
• Henrik Sparholt 

Derudover deltog et mindre antal medlemmer. 
3. Formandens beretning 
Formand Robert Dogonowski præsenterede beretningen og fremhævede følgende: 

• Klubben har opnået et overskud på 175.000 kr. mod et budgetteret overskud på 30.000 kr. 

• Den stabile trænerstab, med sportschef og team, har været afgørende for klubbens 

udvikling. 

• Økonomisk vækst er bl.a. drevet af øgede kontingenter (6-7% stigning, især for juniorer) 

samt indtægter fra sommercamps, turneringer og senioraktiviteter. 

• Sociale aktiviteter som pizzaaftener og turneringer har bidraget til stærkere fællesskab i 

klubben. 

4. Halprojektet 
• Piloteringen er i gang, men udfordringer med stolper, der synker, har forsinket processen. 

• Ny maskine og alternative løsninger er fundet. 

• Projektet forventes færdiggjort i løbet af vinteren 2025.  
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5. Medlemsudvikling og sociale fællesskaber 
• Klubben har en stabil medlemsbase med en gennemsnitlig medlemstid på ca. 7 år på tværs 

af aldre. 

• Der er et øget fokus på at rekruttere juniorer, især blandt de yngste (mikro) 

• Antallet af medlemmer i aldersgruppen 30-40 år er stigende. 

• Sociale arrangementer har haft en positiv effekt på fastholdelsen af medlemmer. 

6. Sportslige resultater 
• Klubben har stærke hold på både senior- og juniorsiden, der klarer sig godt i nationale 

turneringer. 

• Fokus på talentudvikling og at opbygge den næste generation af spillere, især i 

aldersgruppen 8-10 år. 

• Klubben arbejder aktivt på at skabe et økosystem, hvor alle spillere kan udvikle sig i samspil 

med ældre og mere erfarne spillere. 

7. Frivillige og klubdrift 
• Behov for flere frivillige, især til turneringsafvikling og bestyrelsesarbejde. 

• Klubben har ansat en ny banemand der bliver præsenteret til foråret 

• En aftale er indgået med et professionelt selskab til opsætning af banerne ved sæsonstart 

for at sikre optimale spilleforhold. 

8. Regnskab og budget for 2025 
• Overskud på 175.000 kr. og en likviditet på ca. 1,7 millioner kr. ved årsskiftet. 

• Kontingenter forbliver uændrede trods inflation. 

• Midler afsættes til vedligeholdelse af klubhuset og banerne. 

• Der arbejdes på et forbedret opkrævningssystem for kontingenter og træningsgebyrer, 

herunder muligheden for automatisk betaling. 

• Budget for 2025 blev godkendt med den bemærkning at flere midler skal afsættes til 

klubhus 30.000 DKK og flere indtægter fra baneleje 20.000 DKK. 

9. Valg af bestyrelse 
• Rikke Søgaard blev valgt som nyt bestyrelsesmedlem og vil fremover fungere som formand 

for juniorudvalget. 

• Helle Ekkert Sabra blev valgt som bestyrelsessuppleant. 

• Rasmus Adolph meldte inden mødet, at han ønskede at fratræde bestyrelsen før tid, 

hvilket blev imødekommet. Den samlede bestyrelse takkede Rasmus for hans engagement 

og bidrag til Holte Tennisklub. 
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•  

Den nye bestyrelse består af: 
• Robert Dogonowski (genvalgt  for 2025-2026) 

• Claus Bjerg 

• Jette Smith (genvalgt  for 2025-2026) 

• Christian Hammershøy 

• Lone Remsted  

• Henrik Sparholt (genvalgt 2025-2026) 

• Merete Kongsbak 

• Rikke Søgaard 

Bestyrelsen vil konstituere sig ved det første møde efter generalforsamlingen. 
10. Valg af revisor 

• Klubben fortsætter samarbejdet med revisorfirmaet Christensen & Kjær. 

11. Eventuelt 
• Klubben vil arbejde på en forbedring af hjemmesiden for at gøre betaling af kontingenter 

og træning lettere for medlemmer. 

• Muligheden for at kombinere næste års generalforsamling med en social aktivitet blev 

drøftet. 

Mødet afsluttet kl. 21.30  
 

 


